
 1 

CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 21 decembrie 2016, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.2740 din 15 decembrie 2016 consilierii au fost invitaţi la 

şedinţa ordinară a Consiliului local din data 21 decembrie 2016, ora 12
00

, care are loc în 

sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Oprişan Gigi 

2. Cioacă Ionuţ 

3. Săndulescu Petronela Marinela 

4. Ilie Clement 

5. Gâdea Gheorghe 

6. Sîrbu Mitică 

7. Barbu Ionuţ 

8. Falan Corina Ionela 

9. Nichita Tereza 

10. Ionescu Liviu Ovidiu 

11. Pick  Ladislau 

12. Sîrbu Adelina Veronica 

13. Matei Mihai 

14. Ţigănilă George 

15. Ciulacu Mirela 

16. Meclea Alina 

17. Vladu Alexandru 

18. Neacşu Lucian 

19. Anghelescu Adrian Valentin 

20. Muscalu Ionel 

21. Dragomir Ion 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Ilie Clement, ales prin H.C.L. nr. 437 din 24 

noiembrie 2016. 
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Domnul consilier Ilie Clement: Bună ziua! Înainte să începem ședința vă rog să 

ascultăm imnul de stat al României.  

Doamnelor și domnilor consilieri, vă propun să ținem un moment de reculegere în 

memoria martirilor revoluției din 1989. 

Vă mulțumesc! Domnule Secretar Roșu, vă rog să ne spuneți dacă ședința noastră 

este legal constituită. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi toți consilierii, ședința este constituită 

legal. 

Domnul consilier Ilie Clement: Pe ordinea de zi de astăzi sunt înscrise 33 de 

proiecte de hotărâre. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, dacă îmi permiteți, aș vrea să 

adaugăm pe ordinea de zi un număr de 7 hotărâri de Consiliu și să scoatem de pe ordinea 

de zi punctul nr.23, întrucât până la această dată avem doar verbal faptul că mai trebuie 

făcute unele completări de la ANFP privind organigrama la Poliția Locală. Drept urmare, 

rămâne să avem avizul și de abia după aceea vom intra în ședință cu acest proiect. 

Totodată vă supun atenției suplimentarea ordinii de zi cu 7 proiecte de hotărâre: 

Proiectul nr.1 – mandatarea Societății Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A. 

pentru cesiunea contractului de subconcesiune teren și organizarea unei licitații de 

închiriere teren.  

Cel de-al doilea - privind aprobarea organizării licitației de subconcesionare teren 

și aprobarea documentației de atribuire necesare desfășurării licitației din data de 

26.01.2017, tot la Zona Liberă. 

Cel de-al treilea - aprobarea strategiei de management și repartiția nivelului cotei 

pierderilor în rețelele de apă din Municipiul Giurgiu. 

Cel de-al patrulea - tarifele practicate de Giurgiu Servicii Locale S.A.. 

Cel de-al cincilea - Bugetul de venituri și cheltuieli al Societății Comerciale 

Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A.. 

Cel de-al șaselea - aprobarea actului adițional nr.2 la contractul 

nr.21667/05.06.2015 privind contractul de delegare de gestiune a serviciului de transport 

public local de persoane în Municipiul Giurgiu. 

Cel de-al șaptelea - aprobarea Organigramei și a Statului de Funcții la S.C. 

Întreținerea Peisagistică a Spațiilor Verzi S.A. Giurgiu. 

Am înțeles că s-au întrunit comisiile înainte de ședință, drept urmare, dacă sunteți 

de acord cu această suplimentare. 

Domnul consilier Ilie Clement: Supun aprobării suplimentarea ordinii de zi și 

scoaterea punctului 23. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Înainte de a intra în ordinea de zi, supun aprobării domniilor voastre, procesul 

verbal al şedinţei ordinare din data 24 noiembrie 2016. Cine este pentru? 21 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 06 decembrie 2016. Cine este 

pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 08 decembrie 2016. Cine este 

pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 14 decembrie 2016. Cine este 

pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Vă mulțumesc! 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea conferirii titlului de „Cetăţean 

de Onoare al Municipiului Giurgiu” domnului PEŢANCA VIRGIL 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, vă rog să-mi permiteți ca să 

dau citire expunerii de motive care a stat la baza acestui material de ședință pentru 

conferirea titlului de cetățean de onoare al municipiului Giurgiu.  

Având în vedere adresa semnată de către doi cetățeni de onoare ai municipiului 

Giurgiu și prezentarea despre un CV și a unei caracterizări despre domnul Virgil Pețanca, 

aș vrea să vă spun câteva din considerentele pe care le-am avut și le-am luat în 

considerare privind conferirea acestui titlu de cetățean de onoare. Domnul Pețanca Virgil 

este fondatorul orchestrei de suflători Valahia, al Ansamblului Folcloric Doina Dunării, al 

formației de majorete Step-up, promotorul stagiunii anuale de concerte educative pentru 

elevi, precum și inițiatorul și organizatorul maratonului cultural artistic și educativ 

”Primăvara culturală giurgiuveană” care însumează peste 20 de evenimente într-o 

perioadă de o lună. Sub bagheta dirijorului Pețanca Virgil, orchestra de suflători Valahia 

a avut mai multe participări la diferite festivaluri și evenimente culturale, atât la nivel 

național cât și internațional. Astfel, festivalul internațional George Enescu unde a susținut 

un concert transmis în direct de TVR Cultural, atât în țară cât și în cinci țări membre. 

Concert în sala mare a Palatului alături de cunoscuta solistă și realizatoare de emisiuni 

TV, Corina Chiriac, Jean Constantin și Draga Olteanu Matei. Spectacole cu invitați 

speciali de peste hotare în țări precum Albania, Polonia, Turcia, Bulgaria, Ungaria, 

Franța, Grecia și Macedonia. Concert alături de celebrul cor al armatei roșii Alexandrov 

la sala mare a Palatului și în Constanța, ce a însumat peste 6 mii de spectatori. Concert 

alături de marele violonist Nigel Kenedy la sala mare a Palatului și în Cluj Napoca.  

De asemenea este necesar a fi prezentate și câteva din multele distincții cu care a 

fost răsplătită munca domnului Pețanca Virgil de-a lungul activității: diploma de 

excelență pentru promovarea actului cultural de calitate – Consiliul Județean Galați, 

diploma de excelență pentru întreaga activitate artistică desfășurată în cadrul sărbătorilor 

Argeșului și Muscelului – Consiliul Județean Argeș, diploma de excelență pentru 

contribuția la dezvoltarea culturii giurgiuvene de la Asociația jurnaliștilor, scriitorilor din 

România. 

Datorită activității susținute de către domnul Pețanca Virgil, întreaga Românie și 

nu numai, știe astăzi că Giurgiu este un oraș cu un important potețial artistic care deține 

valori artistice autentice, profesioniști adevărați, repere de care întreaga noastră societate 

are atât de multă nevoie. 
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Au fost foarte multe acțiuni la care domnul Pețanca și în calitate de director al 

Centrului Cultural Ion Vinea le-a realizat, le-a manageriat și care au fost de un real 

succes. Poate că această expunere de motive trebuia să aibă o limitare, o poziție, dar să nu 

uităm Festivalul Marin Ghiocel și meritul foarte mare pe care îl are domnul Pețanca în 

realizarea la Giurgiu, a acestui spectacol. Cunoașteți că acest festival, Marin Ghiocel 

chiar dacă nu este născut în Giurgiu, este la Frătești, lângă Giurgiu, iar întreaga activitate 

și-a desfășurat-o în Giurgiu, trecând apoi la București și la Doina Gorjului. 

Sunt foarte multe acțiuni care sunt organizate an de an sub manageriatul domnului 

Pețanca. Eu îi felicit pe cei care au susținut această nominalizare și aș vrea să îi enumăr, 

doar trei care și-au pus semnătura pe acest document: domnul profesor director Ion 

Dincă, domnul profesor Bilcea Daia și domnul Florian Tincu jurnalist, directorul 

cotidianului Jurnal Giurgiuvean. Aceștia sunt doar trei care au redactat acest document și 

l-au înaintat Consiliului Local, dar sunt foarte mulți care ne-au transmis telefonic sau în 

discuțiile pe care le-am avut cu dumnealor, despre meritele domnului Pețanca și faptul că 

este îndreptățit și putem veni în fața dumneavoastră cu acest proiect de hotărâre, de a-i 

conferi titlul de cetățean de onoare al municipiului Giurgiu. 

Domnul Tincu Florian: Mă simt onorat că am reușit să fac acest demers de a-l 

propune pe domnul profesor Virgil Pețanca pentru o astfel de nominalizare. Activitatea 

dânsului am surprins-o în acest material pe care l-am înaintat Primăriei, extrem de stufos, 

dar asta este vina dumnealui. Eu îi mulțumesc că a reușit să facă din Giurgiu, spun eu, un 

Centrul Cultural al sudului țării și sper să am posibilitatea, poate cât mai curând, să fac o 

nouă propunere către dvs., tot pentru un cetățean de onoare. Vă mulțumesc și îi 

mulțumesc și domnului Pețanca! 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Sunt onorat de fiecare dată când avem câte o 

propunere pentru cetățean de onoare al municipiului Giurgiu. Pe domnul Pețanca l-am 

cunoscut în cei patru ani, apoape, cât am fost viceprimar al municipiului Giurgiu și știu că 

în afară de sarcinile de serviciu, are foarte multe activități care înseamnă timpul 

dumnealui alocat pentru toate aceste activități și le face în slujba cetățenilor. Am observat 

un lucru care s-a permanentizat așa, cred eu! În general venim și aprobăm cetățeni de 

onoare din domeniul cultural sportiv, în zona aceasta. Este bine pentru că aceste domenii 

sunt cel mai puțin subvenționate și recunoscute și nu mai avem nici performanță în țară și 

nici în Giurgiu, de aceea trebuie să alocăm pentru ei și puțin din timpul nostru liber, să le 

aducem mulțumirea noastră, într-un fel sau altul pentru că devin cetățeni de onoare ai 

municipiului Giurgiu. Am o propunere pentru viitor, este vorba de colegul nostru aici de 

față, Ionel Muscalu. Domnul Ionel Muscalu are 9 cărți editate, are 2 facultăți, are 3 

mastere. Muncește în fiecare zi peste programul zilnic de lucru, a fost de două ori secretar 

de stat și a făcut multe lucruri bune din domeniul culturii. 

Domnule primar, vreau în primul rând, acum să vin cu o idee, haideți să ne uităm 

un pic și pentru mediul privat. Și vorbesc foarte serios! Sunt oameni, să le spunem 

patroni, în Giurgiu care creează locuri de muncă pentru cetățenii municipiului Giurgiu. 

Vă dau un exemplu și cred că va fi primul pe care trebuie să-l propunem, este vorba de 

directorul de la Shipyard, care ține sus reprezentarea municipiului Giurgiu și trebuie să le 

mulțumim și lor pentru activitatea depusă. Sunt oameni care angajează zeci și sute de 
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oameni și merită să le acordăm acest merit. Așa că, a doua propunere, vă rog să vă gândiți 

la directorul de la Shipyard și poate mai găsim și alte propuneri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă mulțumesc pentru aceste propuneri care le-ați 

făcut. Procedura este că, nu primarul propune. Propunerile vin din partea oamenilor din 

oraș, a celor care doresc și cunosc, iar primarul face raportul și expunerea de motive și 

dvs. decideți. Faceți o propunere scris! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu e nici o problemă! 

Domnul consilier Ilie Clement: Mulțumim! Alte discuţii? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Aș vrea să aduc o completare. Domnul profesor 

Virgil Pețanca, este un bun colaborator al instituțiilor de învățământ din municipiul 

Giurgiu, cu care are multe parteneriate și desfășoară foarte multe activități. Mă bucur că 

va fi cetățean de onoare al municipiului Giurgiu și sper ca în continuare să colaborăm la 

fel de bine în activitatea noastră. La fel de bine pentru că nu cred că există mai bine, în 

momentul acesta este extraordinar de bine. Mulțumesc foarte mult! 

Domnul consilier Ilie Clement: Și eu, vă mulțumesc! Alte discuții? Dacă nu mai 

sunt alte discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar îi înmânează placheta și diploma de cetățean de onoare. 

Domnul consilier Pețanca Virgil: Domnule primar, onorat Consiliu, permiteți-mi 

să vă mulțumesc unor personalități locale care au făcut această propunere. Vreau să vă 

spun că ziua de astăzi constituie pentru mine un  eveniment pe care-l voi păstra tot restul 

vieții, dar care totodată modifică ierarhia acelor momente pe care le consideram cele mai 

importante în plan profesional. S-au spus atât de multe lucruri, întradevăr, ele au existat, 

există! Chiar mi-aș permite, dacă îmi permiteți un minut, două, să mai divulg un moment 

care a fost detronat de această zi din viața mea, pe care am socotit a fi foarte important 

sau  cel mai important profesional.   

Îmi amintesc domnule primar, că în urmă cu foarte mulți ani, prin 1986, după 

examenul de stat eram repartizat într-un oraș, Tulcea. Oraș frumos și la acea vreme, dar 

totuși izolat geografic de restul țării. Mi-am ocupat acest post de șef de orchestră al acelei 

garnizoane și mi-am început treaba. Treaba mea nu a ținut niciodată de fișa postului și 

întotdeauna am văzut și am făcut mult mai multe lucruri, că așa am simțit. Când nimic 

părea că nu o să se schimbe, după vreo zece ani de muncă, acolo așa, cum ne consideram 

noi izolați în Dobrogea de nord, comandantul mă cheamă la dânsul și îmi oferă probabil, 

am spus și la acea vreme, cel mai important eveniment profesional din viața mea. Citește 

Ordinul ministrului apărării și îmi spune: domnule căpitan, începând cu data de, te vei 

prezenta conform ordinului ministrului la Academia Forțelor Navale, vei pune bazele 

orchestrei reprezentative a marinei române. Asta este misiunea! Obiectivul este acela de a 

realiza turnee în țările membre NATO, pentru a cosmetiza și pentru a îmbunătăți 

imaginea României, în vederea a ceea ce s-a întâmplat mai târziu, aderării în aceste 

structuri. Vă dați seama că am crezut că mă topesc, să zic așa, de sentimente, un amalgam 

de sentimente, pentru că era o recunoaștere a faptului că la nivel național, atunci România 

și-a format un nucleu de cinci ofițeri, trei din București, doi din țară și eu mă număram 

printre ei. A urmat ceea ce misiunea propunea, tot ceea ce vă povestesc poate fi confirmat 

de domnul comandant Pană, pentru că există la dosarul meu și nu este secret de serviciu. 
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A urmat aceste așa zise misiuni, în Germania, Italia, Olanda, de unde m-am întors din 

misiune. La scurt timp, grație a acestor eforturi, brigada din care făceam parte se 

desființează și bineînțeles, noi trebuie să ne integrăm în viața civilă, fapt pentru care mă 

duc și dau grade didactice în învățământ și așa ajung la mine acasă. Aici mă consider 

acasă, la Giurgiu și în rest totul, cunoașteți.  

Nu rămâne decât sincer, să vă mulțumesc, să vă spun din suflet că sunt onorat și 

sunt foarte moționat. Vă mulțumesc! 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului chiriilor pentru 

spaţiile cu altă destinaţie decât aceea de locuinţă din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ilie Clement:Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea instituirii tarifului pentru 

întreţinerea spaţiilor comune din interiorul şi exteriorul Halei Centrale, 

aparţinând domeniului public şi privat al Municipiului Giurgiu, pentru anul 

2017 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor pentru 

utilizarea domeniului public şi a domeniului privat al Municipiului Giurgiu 

pentru anul 2017 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de servicii publice. 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea modificarea şi completarea 

Hotărârilor Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.192/2001 şi 

nr.215/2001 prin care au fost constituite unele taxe pentru eliberare documente 

cadastru 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării 

Regulamentului pentru ocuparea temporară a domeniului public şi privat al 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unui teren situat 

în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 8: proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului de 

concesiune nr.36.180/13.11.2014 încheiat între Municipiului Giurgiu şi 

Societatea Comercială FDT KEY S.R.L. 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unui spaţiu din incinta Direcţiei de Impozite şi Taxe Locale Giurgiu, 

către Agenţia Naţională pentru Locuinţe Bucureşti 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei 

Contractului de asociere în participaţie nr.8.921/2007, încheiat între Municipiul 

Giurgiu şi Societatea Comercială TIPOGRAFIA KRONOS S.R.L. Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei de 

transmitere în folosinţa gratuită a spaţiului din incinta Punctului Termic 73, 

strada Negru Vodă, către Clubul Sportiv FCM Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei la 

Hotărârea Consiliului Local nr.323 din data de 29 septembrie 2016 privind 

trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Giurgiu a unor 

bunuri aflate în exploatarea S.C. GLOBAL ENERGY PRODUCTION S.A. 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 

publică cu strigare a unui teren disponibil excedentar situat în incinta Liceului 

Teoretic „Nicolae Cartojan” din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul consilier Țigănilă George: Luna trecută am avut pe ordinea de zi același 

proiect de hotărâre cu care nu am fost de acord și am venit cu argumente și aș vrea ca să 

le luați în considerare. Deci, dacă noi aprobăm în incinta liceului să se facă acel chioșc, 

trebuie să fim conștienți că din afară vor apare și alte persoane care vor aduce mai mult 

deserviciu liceului, decât un serviciu pe care elevii ar trebui să vină să servească acolo un 

pachețel. Mai venim iarăși cu o problemă: vor întârzia de la ore mai mult pentru că vor 

sta acolo grupulețe și nu se vor mai duce când sună clopoțelul și ar fi perturbat și 

activitatea elevilor din școală. Deci, nu cu răutate! Am copii care încă merg la liceu! Îmi 

doresc, dar trebuie să gândim și la ceva negativ că se va întâmpla acolo. Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Ilie Clement: Vreau să vă spun că, din punctul meu de vedere, 

este mult mai bine pentru elevi să aibă chioșcul în școală. Îmi amintesc că în perioada 

1969-1973, când eram elev la liceul Tudor Vianu, aveam chioșc din vremea aia. Decât să-

ți plece elevul la 500 de metri să-și cumpere ceva, mai bine e acolo și aude și clopoțelul și 

intră la ore. Părerea mea! 

Domnul primar Barbu Nicolae: O singură clarificare aș avea! Este vorba despre un 

magazin mobil. Deci, este o mașină, un microbuz, acel magazin mobil, care dorește să 

aibă un loc stabilit în interior pe perioada orele. El nu va sta tot timpul acolo! Deci, doar 

pe perioada orelor. Putea să ceară pe domeniul public, îl trăgea în stradă într-un colț sau 

unde găsea un loc și treceau copii strada sau mergeau în zona respectivă. Este vorba 

despre un magazin mobil, e acea mașină de 3,5 tone echipată pentru vânzare produse de 
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toate tipurile. În curte, stabilim un loc într-un colț, el are independență, nu se racordează 

la apă, la nimic, are independență totală. 

Domnul consilier Țigănilă George: Vor veni și din afară și mai bine e să prevenim. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Dacă discutăm de amplasament, vă asigur 

că am verificat și există în documentația proiectului. Se va amplasa imediat după cabina 

de pază. Deci, cu atât mai mult este și sub incinta școlii și există astfel și protecția 

penetrării altor persoane străine în incintă. Având în vedere că este chiar lângă cabina de 

pază, este un loc care nu este circulat sau un loc care să creeze probleme în liceu. 

Problema este să vedem dacă peste cele trei luni de zile va continua cu închirierea 

spațiului respectiv pentru a sigura o permanență în felul acesta, elevilor. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Aș avea și eu de completat. Practic, 

luna trecută era prețul de licitație la pornire de 2 lei, e din punctul meu de vedere, cam 

imoral, 15 lei la Primărie și 15 lei la liceul Cartojan. Iar, ulterior, nu am văzut acel 

autovehicul de care spunea domnul primar, de 1,5 tone, că întrunește niște criterii 

minimale, acolo, de funcționare, de… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aici nu mai e treaba noastră! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Vânzătorii care și-au deschis 

adiacent, vis-a-vis liceului Cartojan, vor avea de suferit. Practic, trebuie să vorbim și cu 

acei vânzători, că poate vor să vină și ei la licitație. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Licitația e publică. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Dacă țin eu bine minte, nu știu în ce 

an, s-a luat în curtea liceului Maiorescu și s-a ajuns undeva la 6 milioane pe lună, iar 

prețul de pornire al licitației a fost mult mai mare. Adică, mie mi se pare prețul de pornire 

mult prea mic, 2 lei/mp. 

Domnul primar Barbu Nicolae: E licitație publică. Se pornește de la un preț și se 

ajunge la prețul pieței. 

Domnul consilier Ilie Clement: Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. 

Împotrivă? 6 voturi împotrivă (doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, doamna 

Sîrbu Adelina Veronica, domnul Matei Mihai, doamna Ciulacu Mirela, domnul 

Anghelescu Adrian Valentin). Abţineri? 1 abținere. 

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 

publică cu strigare a unui spaţiu situat în incinta Direcției de Impozite și Taxe 

Locale 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 



 11 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii valabilităţii 

Planului Urbanistic de Detaliu pentru „Intrarea în legalitate în condiţiile 

prevăzute de art.28 din Legea nr.50/1991 prin obţinerea autorizaţiei de 

construire a unei locuinţe P+M, cu respectarea amplasamentului unei 

construcţii cu destinaţia locuinţă desfiinţată cu autorizaţia de desfiinţare 

nr.52/01.11.2010, conform stadiului fizic şi măsurilor dispuse în procesul verbal 

de control I.S.C. nr.102/22.08.2012”, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local 

nr.200 din data de 30 mai 2013 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor pentru utilizarea 

domeniului public şi a domeniului privat al Municipiului Giurgiu pentru anul 

2017 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de încheiere al 

exerciţiului financiar - contabil pe anul 2016 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: M-am uitat pe material și este așa cum ziceam 

și acum trei luni de zile, domnule primar, că suntem la 66% la venituri și cheltuielile pe 

măsură. Spuneam că ne ducem și ne întindem prea mult cu prevederile bugetare având la 

bază acele surse din amenzi și alte surse care nu sunt clare, nu sunt corecte. Am mai spus 

să nu mai băgăm surse din amenzi, să le considerăm ca alte surse. Ajungem acum la 66% 

la venituri, la 66% la cheltuieli, dar ce ce cel mai important că cheltuielile deja depășesc 

veniturile, nu în anul respectiv, că nu are cum, dar raportat la anul trecut, veniturile au  



 12 

scăzut la 93%, iar cheltuielile au crescut la 103,17% față de anul trecut. Trebuie să fim 

mult mai atenți și când punem aceste proiecte sau studii așa cum ni le dorim noi și să fim 

cinstiți cu noi înșine și să știm dacă putem să le susținem, da sau nu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Scurt voi face o remarcă, nu s-a schimbat cu 

nimic anul acesta față de anul trecut, față de acum doi ani, față de acum trei ani, acum 

patru ani, când făceați parte din executiv. Spre deosebire de anul trecut și vreau să știți cu 

toții, anul acesta nu am primit decât 5 miliarde pentru lucrări, bani de la Ministerul 

Dezvoltării, pentru lucrări privind dezvoltarea punctelor termice. Anul trecut primisem 

vreo 70 de miliarde, chiar ne chinuiam să-i terminăm până la sfârșitul anului, că 

rămâneam cu ei și trebuiam să-i dăm înapoi. Anul trecut am primit vreo 60 și ceva de 

miliarde cote defalcate TVA, în luna decembrie. Anul acesta nu am primit deloc, decât 4 

miliarde, 2 de la Finanțe și 2 de la Consiliul Județean. Deci, apar vreo 100 și ceva de 

miliarde! Ca să nu mai spun că anul trecut am avut posibilitatea să luăm credite de 

Trezorerie pentru cofinanțarea proiectelor și s-au mai dus vreo 100 și ceva de miliarde 

care au intrat în veniturile administrației locale. Aici este diferența între anul acesta și 

anul trecut. În ceea ce privește procentul de realizare, vom încheia anul, mai bine ca anul 

trecut și cu lucrări de investiție în fază finalizată sau în diverse faze de execuție. Drept 

urmare, e bine să-ți prevezi că vei face mai mult și să ai deschise finanțări că poate apare 

un guvern mai serios și să finanțeze acele lucrări, decât să te trezești în luna decembrie că 

ți-au dat foarte mulți bani, te uiți la ei și nu ai când să-i termini. Eu încă mai sper la moș 

Crăciun tehnocrat, că anul nu s-a terminat. Chiar dacă s-a anunțat viitorul prim-ministru, 

eu zic că până la sfârșitul anului vom merge cu acest guvern. Încă mai așteptăm surse de 

finanțare pentru lucrările de investiții care le avem, pentru că există la nivelul guvernului 

excedent bugetar. 

Domnul consilier Ilie Clement: Vă mulțumesc! Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă 

nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiei generale pentru 

atribuirea contractelor de finanţare nerambursabilă din fondurile Bugetului 

Local al Municipiului Giurgiu, alocate pentru activităţi nonprofit potrivit Legii 

nr.350/2005, a Regulamentelor privind regimul finanţărilor nerambursabile din 

fondurile Bugetului Local al Municipiului Giurgiu alocate pentru activităţi 

nonprofit de interes local în domeniul Educaţie - Tineret – Mediu, domeniul 

Sport, domeniul Culte, domeniul Social şi a Programului anual al finanţărilor 

nerambursabile de la Bugetul Local al Municipiului Giurgiu, pentru activităţi 

nonprofit de interes general, aferent anului 2017 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement:Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: M-am uitat foarte atent pe acest material. Este 

un material foarte stufos. Este un material care ține cont și de proiectele europene, este 

cam același model ca la proiectele europene sau proiectele guvernamentale. În primul 

rând vreau să știu dacă avem surse pentru proiectele acestea de finanțare. De unde vom 

avea surse? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu știam ce cuprinde acest proiect atât de amplu, 

știam despre ce e vorba efectiv când l-am văzut. Este vorba despre Legea nr.350/2005. În 

primul an de mandat am folosit acordarea de sprijine financiare și finanțarea activităților 

non-profit, folosind Legea nr.350. Acum procedura este mult mai amplă și mult mai 

greoaie și în urma raportului și auditului Curții de Conturi ni spus că dacă vom folosi 

Legea nr.350, trebuie să folosim procedura legală. Adică publicare, aprobarea în ședința 

de Consiliu, publicarea în Monitor și tot ce ține de transparență privind licitația și 

atribuirea acelor contracte pentru ONG-uri sau ni s-a spus: puteți folosi legile specifice. 

Adică, dacă mergem pentru învățământ-cultură, să mergem pe legea învățământului sau 

pe legea culturii, dacă mergem pentru culte, să mergem pe legea cultelor, dacă dăm 

sprijine financiare pentru sport, să mergem pe legea sportului. Am mers! În anii următori, 

ni s-a spus: da, da, ați mers numai pe asta, dar trebuie să mergeți și pe Legea nr.350. 

Drept urmare, anul acesta încercăm să respectăm ad-literam Legea nr.350. Nu este 

o procedură simplă! Prevăd că o să stăm cu procedura și nu o să dăm sprijine. Sunt ferm 

convins! Pentru sumele respective, ele vor fi trecute în buget automat, pentru că o dată 

aprobate sumele acestea, automat trebuie să le bugetăm. Deci, nu sunt sume mari! Noi 

discutăm aici de 8 miliarde pentru sport, de 4 miliarde pentru culte, 4 pentru nu știu ce… 

Deci, sunt trecute în anexă, nu am idee în momentul acesta. Este procedura, o dată 

aprobată, nu putem depăși aceste sume. Dacă o să mai vrem peste 3 luni, 5 luni, 7 luni, că 

mai avem o urgență sau ceva, avem o problemă pentru că noi am demarat procedura asta. 

Încercăm să vedem ce se întâmplă. Dacă anul următor sau anul acesta nu va da rezultate, 

vom merge pe legile de finanțare. Deci, pentru acele surse, în bugetul pe care-l vom 

aproba în 14 ianuarie, în ședința din 14 ianuarie, sper să avem buget național până în 14 

ianuarie, dacă nu, mai continuăm. Vom avea și pe buget și pentru această activitate. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: E vorba de un program anual pe care îl tot 

cosmetizăm. Asta ar însemna ca noi acum, odată ce venim și aprobăm acest regulament, 

trebuie să aprobăm și programul anual. Ce vrem să facem cu banii și care sun proiectele 

eligibile pentru Primărie pe cele cinci surse de finanțare: pe educație, pe mediu, pe 

tineret, așa cum sunt ele prezentate acolo. Pentru că ne vom trezi, 100% ne vom trezi, că 

vom avea o cerere de finanțare așa cum sunt ele făcute și cum le știm cu toții, că vin de 

azi pe mâine, intră și la ședințe care sunt de urgență, pentru că o anumită școală și o 

anumit ONG, trebuie să ajungă cu copii urgent la o manifestare în străinătate și atunci ne 

gândim cum să-i ajutăm. Astea, cu toate trebuie să le strângem, cel puțin să le avem la 

începutul anului, tot ce finanțează Primăria. Primăria va deveni din momentul acesta un 

finanțator, așa cum este guvernul României, așa cum este un program de finanțare, care 

încă o dată vă spun. M-am uitat foarte atent pe toate materialele de acolo, sunt exact ca în 

domeniul proiectelor europene nerambursabile. Deci, cu toate acele condiții care trebuie 

respectate. Asta înseamnă foarte mult! Înseamnă foarte mult și Primăria trebuie să-și facă 

un compartiment care să se ocupe de aceste finanțări pentru că există o întreagă 
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metodologie. Vă spun că asta este numai o scâteie care apare în cadrul Primăriei. De aici 

în acolo trebuie văzut foarte, foarte atent și dacă vrem să facem finanțările astea și să 

devenim finanțatori pentru proiecte nerambursabile, trebuie să luăm în calcul fiecare pas 

pe care trebuie să-l facem, inclusiv acela cu sursele de finanțare. Este un lucru bun, 

pentru tineri în general, care pot printr-un ONG, să vină să facă un proiect cu banii de la 

Primărie. Cofinanțare, asta înseamnă cofinanțare de la Primărie și de la ONG-ul 

respectiv, pentru un proiect care este non-profit. Deci, să nu ne trezim acum că cineva se 

gândește că va scoate profit din proiectul acela. Este proiect non-profit! Așa cum sunt 

lucrurile pentru copii, pentru cultură, pentru sport și pentru lucrurile care sunt în 

municipiul Giurgiu. Mulțumesc mult! 

Domnul primar Barbu Nicolae: E o piatră și la noi de temelie, o să vedem, de 

încercare, dar o dată și o dată trebuia să demarăm și acest mod de a contracta și a susține 

financiar proiecte. Nu va fi simplu! 

Domnul consilier Ilie Clement: Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Statului de funcţii 

al Aparatului de specialitate ale Primarului Municipiului Giurgiu şi Direcţia de 

Evidenţă al Persoanelor 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: De fiecare dată și eu sunt de acord și e și 

normal ca într-o instituție angajații să treacă de la o treaptă inferioară la o treaptă 

superioară prin examen și lucrul acesta se întâmplă și se întâmplă și în Primăria 

municipiului Giurgiu. Dar vroiam să fim și noi informați ca atare, ce înseamnă efectiv. 

Este dreptul omului de a trece de la o treaptă la alta, dar trebuie să vedem și influența 

economică care este de x lei. Asta am cerut și data trecută pentru că așa mi se pare 

normal. Suntem de acord, lucrul acesta înseamnă și profesionalizarea oamenilor din 

instituția respectivă și dreptul lor. Haideți să știm, pentru că de fiecare dată venim cu 

lucrurile acestea și trebuie să le și gândim că ele trebuie să apară în bugetul de anul 

următor și dacă de fiecare dată venim cu influențe de 1 miliard de lei, de 2 miliarde de la 

nu știu ce direcție. Haideți să vedem ce înseamnă salarizarea aceasta, știu că nu puteți s-o 

spuneți acum, dar așa ca idee de acum înainte. Când avem proiecte de așa natură să 

venim să spunem și care este influența economică a lor pe anul următor. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Știți care este problema? Această modificare a 

statului de funcții nu se referă la salarizarea sau creșterea în treaptă superioară a celor 

care lucrează. Sunt posturi vacante în cadrul Primăriei și ele erau cu grad superior sau de 

nivel mare, 9 ani, 12 ani sau cât erau. Le-am scos la concurs și nu s-a înscris nimeni. 

Drept urmare, le declasăm în funcție de oferta forței de muncă și de salarizarea proastă pe 
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care o avem în municipiu, în Primărie. Și din cauza aceasta, dacă vedeți toate sunt 

declasate. Nu am dorit economie pentru că avem surse financiare. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Trebuie să știm ce înseamnă din punct de 

vedere economic. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Le scoatem că doar, doar, o veni cineva să dea 

examen și să se angajeze în Primărie. E o declasare a posturilor pe care le avem. E greu 

să găsești consilier superior la Oficiul Juridic cu 9 ani vechime, că nu vine nimeni și 

atunci le declasezi și le faci debutanți, jumătate de an sau un an vechime. Doar, doar, o 

veni cineva din facultate și când vin, învață 2 ani și pleacă. Pe viitor direcția de 

specialitate, atunci când faceți materialul, treceți și impactul economic. 

Domnul consilier Ilie Clement: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unor obiecte de inventar şi includerea în contractul de delegare 

încheiat între Municipiul Giurgiu şi societatea Giurgiu Servicii Locale S.A. 

 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Eu nu am fost în Consiliu în 

mandatul trecut, dar mi s-a părut iarăși, un preț destul de mare pentru un preț de gunoi cu 

grătar de lemn – 550 de lei, o cișmea 750 de lei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Când am venit în Primărie erau vreo 10 o bancă, 

10 -12 milioane. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Opinia mea este să ne întoarcem în 

timp la indicatorii tehnico-econimici și cine a aprobat practic, sumele asta, așa de mari. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, ele nu sunt aprobate, fac parte 

dintr-un proiect. Când s-a scos parcul, ele au făcut parte dintr-un proiect. Din ce mă uit 

eu, dacă este și cișmea și ce mai sunt… De la GSL? Despre ce 68 de bănci e vorba? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Eu vreau să remarc faptul că 

trecerea la obiecte de inventar și ulterior dispariția sau vandalizarea lor, le va aduce 

prejudicii mari GSL-ului, fiind achiziționate și supuse inventarului. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să știți că toate prețurile sunt în urma licitațiilor. 

Nimic nu s-a achiziționat fără licitație. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Sunt de acord că există legalitatea. 

Cine a întocmit indicatorii a făcut studiu de piață și s-a pornit practic la licitație de la un 

preț. 

Domnul consilier Ilie Clement: Alte discuţii? 

Domnul consilier Matei Mihai: Vroiam să întreb dacă GSL-ul poate să facă un 

raport mai detaliat către Consiliu, să ne spună și nouă pe ce s-au cheltuit zecile de 
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miliarde care le-a primit și miliardul pe care-l primea lunar pentru întreținerea câinilor 

comunitari, unde nu cred că se folosea mai mult de 20 de mii lei/lună. 

Domnul consilier Ilie Clement: Da, de unde știți dvs. de 20 de milioane? Mergeți 

pe supoziții? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Va primi o informare. Ați cerut public și vi se 

va da o informare la proxima ședință, dar vreau să-l faceți mai detaliat, la punct. Așa la 

general, ne luăm după ce scrie facebook-ul și iubitorii din Germania, de animale. 

Domnul consilier Matei Mihai: Mulțumesc! 

Domnul consilier Ilie Clement: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind reglementarea situaţiei juridice a unui 

teren situat în Municipiul Giurgiu,  includerea în nomenclatorul stradal şi 

atribuirea de denumire 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini pentru 

organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin licitaţie publică a 

unui teren situat în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Dacă în cadrul comisiei s-a luat în 

calcul și ideea de închiriere? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doar dacă construiește ceva are drept de 

preemțiune pe terenul unde a construit, dar… 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Presupun că va construi o platformă 

betonată acolo? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de un teren pe undeva spre Oinacu, 

drumul spre Oinacu, unde e fabrica de apă. Ei îl folosesc de mult timp, au parcarea de 

mașini acolo. Își lasă mașinile, nu plătesc nimic și nu au plătit niciodată, că nu-i era de 

folos. Acum, dânșii vor s-o amenajeze și s-o folosească ca parcare de instituție. Ca să te 

apuci să faci anumite investiții, închiriere înseamnă anual. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Înțeleg! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu există închiriere pe perioadă mare de timp. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Aveți cunoștință ce număr de 

angajați au? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Mi se pare destul de mare parcarea. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este pe toată suprafața terenului lui, de la stradă 

până la teren. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Nu au nici instituțiile asemenea 

parcare! 

Domnul primar Barbu Nicolae: El a cerut ca să închirieze terenul din față. 

Domnul consilier Ilie Clement: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? 7 voturi împotrivă 

(doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, doamna Sîrbu Adelina Veronica, 

domnul Matei Mihai, doamna Ciulacu Mirela, domnul Anghelescu Adrian Valentin, 

domnul Pick Ladislau).  Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi a 

Statului de Funcţii ale Direcţei Poliţiei Locale Giurgiu - retras 

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea modificarea Hotărârii 

Consiliului Local nr.250 din data de 28 iulie 2016 privind aprobare numărului şi 

componenţei membrilor Adunării Generale a Acţionarilor şi Consiliilor de 

Administraţie de la societăţile comerciale aflate sub autoritatea Consiliului Local 

al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul secretar Roșu Petre: Aici a fost făcută îniante de șeință, o propunere din 

partea grupului ALDE pentru Mardale Stelian. Câteva detalii despre persoană? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Îl propunem pe Mardale Stelian! Este 

pensionar, a lucrat în vamă, subofițer de carieră și are timp suficient să… 

Domnul consilier Ilie Clement: Dacă mai sunt și alte propuneri? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru grupul PNL era domnul Stanciu, dar nu a 

participat la nici o ședință. Stăm la Pază Publică S.A. cu dosarul la Registrul Comerțului. 
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Fără semnătura dumnealui nu poate să depună, sunt 6 luni de zile, nu a mers deloc. Din 

cauza aceasta am solicitat și mă bucur că a ales pe cineva care chiar are timp să se ocupe. 

Domnul consilier Ilie Clement: Supun la propunerea pentru domnul Mardale. Cine 

este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 

domeniul privat a unui teren aparţinâd Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării 

Actului Constitutiv şi a Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale 

Societăţii Comerciale „Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi” S.A. Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Facem o moficare la această societate care are 

decât un singur angajat și nu văd cum să desfășoare o activitate în viitor dacă nu-i dăm și 

surse, dacă nu-i dăm și angajați. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Mi-ați ridicat o minge, asta vroiam să spun. Anul 

trecut sau la începutul anului am demarat procedura de înființare a unui ADI pentru 

concesionarea serviciului de salubrizare și iluminat către o societate a Primăriei, în speță 

Giurgiu Servicii Locale. Așa era legislația, așa ni s-a spus de la ANRSC: urmați pașii 

aceștia, vreo 8 luni, 9 luni, până am făcut ADI-ul. Când am zis: gata am terminat ADI-ul 

și haideți să delegăm serviciul, s-a schimbat legea serviciilor publice. În luna septembrie, 

sfârșitul lui septembrie, începutul lui octombrie, s-a schimbat legea care spune că nu poți 

avea servicii tip ADPP și servicii publice la aceeași societate. Trebuie să fie o societate 

care să aibă doar servicii publice. Drept urmare, aveam posibilitatea ca GSL să transfere 

tot ce preluase de la IPSV, eu știu, partea de întreținere peisagistică, spații verzi, cimitire 

sau să lăsăm GSL-ul pe acestea și societatea IPSV să preia această nouă sarcină: 

măturatul stradal și deszăpezirea, plus serviciile de salubritate, iluminatul. Avem și 

serviciul de deratizare, dezinsecție și dezinfecție și mai nou, am crezut din vorbe de la 

televizor, odată cu modificarea H.G. nr.195 privind circulația pe drumurile publice și 

serviciul de ridicări auto. Numai că nu este serviciu public! Ni s-a spus de la ANRSC că 
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nu este serviciu pentru că nici pentru mașinile care sunt abandonate pe domeniul public, 

trebuia să ne autorizăm. Drept urmare, rămâne IPSV-ul doar pentru aceste două servicii: 

serviciul de salubrizare și deszăpezire și serviciul iluminat stradal, precum și deratizare, 

dezinsecție și dezinfecție. Dacă observați, introducem în statut toate aceste elemente noi, 

iar unul din proiectele suplimentare, este aprobarea organigramei. Urmând ca, luna 

decembrie, rămâne GSL-ul pentru că are posibilitatea trei luni să funcționeze pe 

delegarea care i-a dat-o, după trei luni trebuie să se autorizeze și în luna decembrie 

lucrează GSL-ul pentru măturat stradal și lucrează în acest moment. Luna ianuarie va 

lucra tot GSL-ul și să sperăm că vor ieși toate documentele și vom avea toate hârtiile 

făcute și bugetul aprobat pentru 2017, ca din luna februarie să delegăm prin ADI sau mai 

nou, legea modificată spune că putem să delegăm direct către o societate a Primăriei, 

deci, nu mai avem nevoie de ADI. Încă suntem în discuții cu Malu și cu Vedea să vedem 

dacă folosim acest ADI pentru că ne ajută și la accesarea de fonduri europene, dar în 

acest moment aprobăm organigrama și aprobăm și modificarea statutului, urmând ca în 

ianuarie să facem toate demersurile și tot ce trebuie și vom avea de la 01 februarie 

organigramă cu director, cu tot. O să fie aprobată până la ultimele puncte. Acestea au fost 

modificările și am fost nevoiți să le luăm într-un timp scurt. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă trebuie să facem activitățile de 

deszăpezire? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Are GSL-ul delegat serviciul pentru decembrie și 

ianuarie. El are, poate să aibă și februarie, trei luni. Deci, poate funcționa în acest 

moment GSL-ul cu serviciul delegat. 

Domnul consilier Ilie Clement: Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării 

Hotărârii Consiliului Local nr. 319 din data de 24 septembrie 2015 privind 

aderarea Municipiului Giurgiu la Asociația „GIURGIU – TRADIŢIA 

PESCUITULUI DUNĂREAN” 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Eu aș vrea să se menționeze în procesul verbal că 

nu particip la discuții și la vot. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Vroiam să întreb care este clădirea. Este 

clădirea de pe pietonală unde era PP-DD-ul? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! La 01 decembrie, 01 ianuarie, ba, cred că a 

expirat de ieri, contractul de…. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Asta, domnule primar, noi acum aprobăm ceva 

care este ocupat. Deci, ce aprobăm noi acum este închiriat sau are alt beneficiar acolo cu 

acte în regulă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este până … A expirat din momentul în care nu 

mai este parlamentar. De ieri nu mai este sau de alaltăieri. E pe cabinet Parlament! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Avem două contracte pe aceeași locații și nu e 

în ordine! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, nu! Este avizul, se modifică și urmează să… 

Aici este aprobarea ca să-i dăm. 

Domnul consilier Ilie Clement: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2017 al Societăţii Comerciale Administraţia Domeniului 

Public şi Privat Giurgiu S.A. 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: M-am uitat până la ora în care noi am intrat în 

sală și era singurul proiect de la o societate a Primăriei care a depus proiect de buget de 

venituri și cheltuieli pentru 2017. Lucrurile astea nu mi se pare chiar normal, pentru că 

este ultima ședință din an și în mod normal toate societățile Primăriei trebuiau să vină cu 

bugetul de venituri și cheltuieli. M-am uitat un pic și pe acest buget de venituri și 

cheltuieli și am văzut, fără să știu așa, dispare de acolo activitatea de trafic greu. Deci, 

este o activitate care nu mai apare în buget. Ce se întâmplă totuși cu trafic greu? Știu că o 

parte din oameni au primit preavize. Nu știu, dar era chiar normal ca cei din Consiliu să 

fie informați. Și astăzi s-a făcut așa un comunicat de presă, un proiect a fost scos de pe 

ordinea de zi. Ne cam jucăm așa cu băgatul și scosul proiectelor de pe ordinea de zi 

pentru că acel proiect nu avea trecut sporul de confidențialitate acordat personalului și 

acolo dădeam oamenii afară, îi lăsam fără serviciu. Așa se întâmplă și cu A.D.P.P.-ul cu 

cele 22 de locuri, domnule director? Sau 21, câte sunt? 

Domnul Ruse Sorin: 18 locuri. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: 18 locuri de muncă care au primit preaviz 

acum în Ajunul Crăciunului și anului nou, i-am lăsat fără serviciu. 

Domnul Ruse Sorin: E o hotărâre de Consiliu din septembrie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: E hotărâre de Consiliu aprobată. 

Domnul Ruse Sorin: S-a schimbat regulamentul. Prin schimbarea regulamentului 

nu mai facem noi această activitate, o face Primăria. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Bun! La ora actuală, sincer, nu suntem 

pregătiți pentru trafic greu. Ce se întâmplă din ianuarie, de când nu mai sunteți dvs.? Ne 

trezim cu tot felul de mașini în centru și peste tot, pentru că noi nu suntem pregătiți? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, îmi dați voie? Discutați cu 

cineva care nu mai are de trei luni de zile acest serviciu aprobat. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Am votat împotrivă domnule primar! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Bun! Ați votat împotrivă, dar asta nu înseamnă că 

nu știți! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă am votat împotrivă și ați vrut în 

continuare să dați oamenii afară din serviciu, de ce nu ne-am pregătit pentru această 

activitate la nivel de Primărie? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aceasta este o ceartă sau este o constatare? De 

unde știți dvs. că nu suntem pregătiți? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Pentru că nu am văzut nici un proiect în 

Consiliu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Înseamnă că sunteți aici sau poate nu ați fost la 

ședința respectivă sau aveți al target sau sunteți în campanie. Păi s-a aprobat tot 

regulamentul! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Deturnați discuția? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, nu deturnez discuția! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Care campanie? Campania s-a terminat! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu asta vreau să vă spun, că e aprobat în luna 

septembrie ca acest serviciu să treacă la Primărie. Tot în luna septembrie, odată cu acea 

hotărâre de Consiliu, s-a aprobat și modalitatea cum se va face taxarea mașinilor care 

intră în oraș. În acest moment se lucrează la procedura de lucru privind taxarea 

mijloacelor care intră în oraș. Stați liniștit, că vom avea avea de la 01 ianuarie, după 03 

ianuarie, vom avea o modalitate de taxare mult mai ușoară pentru mașini și mult mai 

benefică pentru municipalitate. Aveam un serviciu… Domnule consilier, vă rog frumos! 

Eu v-am ascultat, haideți să ne respectăm! Termin ce am de spus și spuneți și dvs.! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, ce se va întâmpla 

cu cei 18 oameni? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am o rugăminte, nu mă întrebați pe mine! Întrebați 

A.D.P.P.-ul! Dumnealor în ultima perioadă nu mai aveau 18, aveau  7 sau 8 persoane. 

Domnul consilier Țigănilă George: Știu câteva persoane care mai au un pic să iasă 

la pensie. Ce le faceți? 

Domnul Ruse Sorin: Nu e nimeni! 

Domnul consilier Țigănilă George: Vă dau nume? 

Domnul Ruse Sorin: Care? 

Domnul consilier Țigănilă George: Domnul Trăistaru. 

Domnul Ruse Sorin: Nu este. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, eu intervenisem 

dacă puteați găsi o soluție pentru acești oameni. 

Domnul consilier Țigănilă George: Rămân cele 8 persoane? 

Domnul Ruse Sorin: Au rămas atunci. 

Domnul consilier Țigănilă George: Și acum? 

Domnul Ruse Sorin: Nu au cum să rămână, că nu mai avem serviciul. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule director, vreau să le transmiteți ce le-ați 

spus și atunci consilierilor. Care erau veniturile pe care le încasați dvs. din această taxă și 

care erau cheltuielile pentru acest serviciu? Anual! 

Domnul Ruse Sorin: Veniturile au fost constante în ultimii ani, cam 250 de mii, are 

cheltuielile 400 de mii. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, 1 miliard jumătate, an de an, era pierdere. 

Este o societate în reorganizare. Dumnealor au venit și anul trecut și anul acesta, la 

începutul anului cu o solicitare să suportăm din bugetul propriu această pierdere. Ori, noi 

am venit cu altă modalitate mult mai flexibilă și ieșim și în câștig. Rolul care era al 

acestei taxe? Ce se încasează de la mijloacele de transport cu tonaj mare, ce bani se 

încasează să putem să-i folosim pentru reparații drum pe unde intră aceste camioane. Ori, 

dacă noi cheltuiam 4 miliarde și încasam 2 miliarde jumătate, oricum eram în pierdere și 

tot din banii dați de municipalitate mergeau în continuare. Acest mod mult mai flexibil 

permite să avem venituri din aceasta. Nu mai avem persoane angajate care să stea la 

intrarea în oraș pe drumurile de acces și să oprească tirurile sau mașinile de tonaj mare și 

să le taxeze. Deci, cheltuiala cu forța vie era foarte mare și acest lucru se va face tip 

rovinietă. Puncte de plată la diverși agenți economici și le lăsăm un comision din acele 

vânzări, iar diferența, minim 80%, se varsă în contul Primăriei. La venituri de 250 de mii, 

noi sperăm ca 200 de mii să rămână la Primărie. Am făcut-o moto-groso. Tot e mai bine, 

decât pierdere de 1 miliard jumătate. Va avea de muncă atunci Poliția Locală pentru că 

sistemul este electronic. Vor primi niște cititoare de coduri de bară. Toate aceste permise 

de acces zilnice vor fi cu cod de bare unic, iar Poliția Locală va fi dotată, după ce va opri 

tirul, va citi dacă are acel mijloc de plată și va vedea dacă a plătit sau dacă-i fals. 

Domnul consilier Țigănilă George: Nu sunt cheltuieli mai mari? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Pentru că nu am nici o cheltuială, Poliția 

Locală oricum e plătită, e în obiectul de activitate. 

Domnul consilier Țigănilă George: Vine restructurarea acum! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu are nici o treabă! Restructurarea Poliției Locale 

se referă strict la personalul angajat contractual, nu la polițiști locali cei care au această 

activitate. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Știu că s-a ridicat o problemă și este incorect 

ridicată. Vi s-a delegat un serviciu domnule director! A fost serviciul la dvs., da? Orice 

serviciu delegat nu înseamnă că trebuie să fie și profitabil? Și avem ”n” servicii delegate 

de Primărie la direcțiile Primăriei care nu sunt profitabile, pentru că de asta sunt servicii. 

Ele înseamnă că cheltui niște bani și că veniturile care vin din aceste servicii, nu-mi 

asigură mie, cheltuiala respectivă și atunci ca Primărie trebuie să vin cu diferența de bani. 

Lucrul acesta a stat în mâna Primăriei și a consilierilor locali. De ce? Pentru că noi toți 

am aprobat tarifele pentru trafic greu. Nu mai știu cât aveați? 70 de lei ca să plătească 

pentru o mașină și practic, trebuia să coste 100 de lei. Noi după prima analiză economică, 

dacă vroiam să fie totuși pe zero, trebuia să venim să mărim tarifele pentru trafic greu. Nu 

s-a făcut lucrul acesta. Știu că s-a mai ridicat această problemă și anul trecut, am avut 

aceeași discuție și anul trecut în Consiliu când am considerat cu toții că este un serviciu al 

Primăriei care trebuie făcut, vrem, nu vrem. Legal și corect era să venim să vedem 

A.D.P.P.-ul care este cheltuiala cu salariile oamenilor de la trafic greu, iar Primăria să 
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vină și să subvenționeze cu diferența de preț care nu era încasată. A.D.P.P.-ul care este 

societate, corect? Societate comercială privată și atunci trebuia să-i dăm diferența aceea 

de bani care este de 1 miliard. Altfel, a pierdut și A.D.P.P.-ul, pierdem și noi și pierd și 

oamenii din municipiul Giurgiu. 

Domnul consilier Țigănilă George: Cu salariile ce cheltuieli aveți? 

Domnul Ruse Sorin: 400 de mii pe an, doar cheltuielile cu salariile pentru acest 

serviciu. 

Domnul consilier Țigănilă George: Pentru 18 oameni? Și nu v-ați făcut un calcul, 

ca în loc de 70 să faceți 90? A pierde 18 familii un loc de muncă, nu vi se pare totuși prea 

mult? 

Domnul Ruse Sorin: În primăvară am făcut o solicitare la vechiul Consiliu în care 

am propus cele trei variante: să se majoreze taxa pentru a acoperi cheltuielile, Primăria să 

subvenționeze într-un fel diferența care se pierdea sau renunțăm la acest serviciu pentru 

că nu putem să suportăm din altă parte pierderile. S-a respins hotărârea, dar nu s-a făcut 

nimic în schimb. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, nu știu de ce aduceți în discuție 

acum lucrul acesta? 

Domnul consilier Țigănilă George: Păi, nici atunci nu am fost de acord. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Asta nu înseamnă că un lucru votat cu care nu ați 

fost de acord, trebuie să revenim de 20 de ori ca să aducem înapoi. Nu înțeleg discuția 

acum? De la ce se pleacă? Deci, este un lucru care s-a votat în luna septembrie, s-a 

demarat o altă procedură, este o altă, istorie. 

Domnul consilier Țigănilă George: Noi încercăm să aducem argumente ca să nu 

dăm oamenii afară, să-i menținem pe poziție. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier! Mie îmi pare rău că sunteți și 

consilier PNL, dar argumentele acestea nu țin, cel puțin la mine. A cerut o firmă privată 

care are angajați și muncește, să concesioneze teren, să-și facă parcare pentru el și nu ați 

votat, ați fost împotriva unei firme private. Poate că aia mai angaja ceva! Opriți-i ca să se 

mai dezvolte! 

Domnul consilier Țigănilă George: A avea trei angajați, ca să-i dăm un teren? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ați oprit un venit al municipiului pentru că omul 

acela plătea! Acum, îl folosește degeaba. 

Domnul consilier Țigănilă George: Și acum, cele 18 persoane ce fac? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu sunt 18! Dânșii nu au votat ca partid liberal, 

asta-i toată treaba! Dar cred că nu mai sunt liberali! Adevărații liberali sunt în altă parte. 

Cred că social-democrați, nici nu știu ce o-ți mai fi pe acolo! Și vreau să închid și cu cei 

18 salariați. În momentul când vi s-a delegat, după examen, câți au mai rămas? 

Domnul Ruse Sorin: 8. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, 8 s-au dat afară. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: 8 au avut venituri de 450 de mii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Au avut 18 salariați, doamna consilier, au 

făcut restructurări, au dat concurs și au rămas 8, tocmai ca să-și păstreze nivelul, numai 

că nu se mai justifica oportunitatea serviciului atâta timp. Cu 8 salariați nu puteau să țină  

un program normal, iar sâmbătă toată ziua, cât de cât, două persoane, opt ore și din cauza 
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aceasta, serviciul era făcut doar așa, să mai dăm de lucru la om. Oricum, în timpul cât era 

închis, treceau mașini pe acolo. Nu era o rezolvare a situației. Aș vrea să încheiem pentru 

că discutăm de lucruri de acum trei luni de zile. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Ce mi se pare mie de neînțeles este faptul că 8 

persoane beneficia de 450 de mii de lei. 

Domnul Ruse Sorin: Nu! Restructurarea a avut loc în luna august și au rămas 8 

persoane. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Înseamnă că acum cheluielile s-au diminuat. 

Domnul Ruse Sorin: Da! Păi, dacă a fost aprobată hotărârea de Consiliu prin care ni 

s-a luat serviciul, ce să fac? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Diferența de la 400 de mii la 250 de 

mii nu e relevantă practic pentru salarizarea acelor persoane. Pierderile sunt mult, în altă 

parte și în costurile de reparații. 

Domnul Ruse Sorin: Nu există cheltuieli pentru reparații. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Atunci de unde provin aceste 

pierderi? 

Domnul Ruse Sorin: Am spus mai devreme! Toată cheltuiala de 400 de mii sunt 

salariile pentru cei care erau atunci, în momentul acela. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Practic, noi stânga, am fost pentru 

protecția acestor persoane, cum ați făcut referire la noi, de dreapta, împotriva 

investitorilor. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cam târziu, domnule consilier, luați măsuri de 

protecție! Trebuia să le luați în septembrie! 

Domnul consilier Ilie Clement: Dacă mai sunt discuţii pe marginea proiectului? 

Dacă nu mai sunt, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 12 

voturi pentru. Împotrivă? 7 voturi împotrivă (doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă 

George, doamna Sîrbu Adelina Veronica, domnul Matei Mihai, doamna Ciulacu Mirela, 

domnul Anghelescu Adrian Valentin, domnul Pick Ladislau). Abţineri? 2 abțineri 

(domnul Vladu Alexandru și domnul Muscalu Ionel). 

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind stabilirea normativelor de cheltuieli de 

protocol la nivelul Primăriei Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind  aprobarea nivelului minim al tarifelor 

pentru anul 2017 practicate de catre S.C. Administraţia Zonei Libere Giurgiu 

S.A. 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind stabilirea unor normative proprii de 

cheltuieli la nivelul Primăriei Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 7 

abțineri (doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, doamna Sîrbu Adelina 

Veronica, domnul Matei Mihai, doamna Ciulacu Mirela, domnul Anghelescu Adrian 

Valentin, domnul Pick Ladislau). 

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării prin diminuare a 

Bugetului centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din 

venituri proprii şi subvenţii pe anul 2016 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării prin diminuare a 

Bugetului local de venituri şi cheltuieli pe anul 2016 şi a Listei de Investiţii 

aferente 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 34: proiect de hotărâre privind mandatarea Societății Administrația 

Zonei Libere Giurgiu S.A. pentru cesiunea contractului de subconcesiune teren 

și organizarea unei licitații de închiriere teren în urma vânzării imobilelor aflate 

în Zona Liberă Giurgiu deținute în proprietate de Societatea Nova Force S.R.L. 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitației de 

subconcesionare teren și aprobarea documentației de atribuire necesare 

desfășurării licitației din data de 26.01.2017 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Să ne spună și nouă cineva despre ce e vorba 

pentru că este suplimentar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Zona Liberă? 

Domnul Cartojan Dan Liviu: Este vorba de o societate care a mai tatonat și au 

venit la câteva întâlniri. Este o societate care are la bază o firmă mare în Turcia cu profile 

de aluminiu, Lorenzo se numește. Au format un grup de firme la Registrul Comerțului și 

sediul social al celor cinci firme SRL plus un SA, este în interiorul Zonei Libere 

înregistrat ca sediu social. Și în acest moment au făcut o scrisoare fermă și irevocabilă, au 

considerat-o dânșii, chiar așa au numit-o, prin care intenționează să concesioneze, să 

subconcesioneze un teren în suprafață de 55 de mii de mp. Asta se compune din mai 

multe parcele pentru fiecare parcelă, sunt cumva adiacente sau fiecare parcelă are un alt 

preț de pornire datorită faptului că unele sunt aduse la cota terenului, altele necesită niște 

investiții suplimentare pe care le vor face tot dânșii în urma câștigării licitației de 

subconcesiune.  

Vor să investească în trei fabrici distincte în interiorul Zonei Libere. Una din ele 

este fabrica mamă, ca să spun așa, cea care vor să producă o turnătorie de aluminiu și una 

care să fixeze pentru furnizarea de profile de aluminiu, să facă niște ansamble și cealaltă, 

de mase plastice. În acest sens, vor să cumpere și activele deținute de Nova Force. În 

spatele clădirii principale a Nova Force, vor de asemenea să închirieze terenul care 

sperăm că vom ajunge la liman, pentru că acolo a fost o societate care ne-am judecat cu 

ea timp de trei ani de zile datorită faptului că nu găseam nici proprietarul și au desființat 

în urma unei autorizații de demolare hala respectivă de 20 de mii de mp. În momentul de 

față suntem în tratativele limită de ași evacua de acolo moluzul rezultat în urma demolării 

și cheul care mai este și în momentul acela, îl putem supune spre o licitație de concesiune 

și acel teren, fiind în spatele clădirii pe care vor s-o achiziționeze și acolo, una din fabrici 

vor s-o pună pe acea poziție. Deci, în afară de cei 55 de mii de mp pe care vor să-i 

subconcesioneze, vor să se extindă și cu acea locație. 
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Mai mult de atât ce să spun? Au dorit să vină și dânșii, dar din păcate s-a ivit ceva 

care le-a schimbat programul în ultimul moment, să vă prezinte direct proiectele dânșilor. 

Este o investiție de minim 24 milioane de euro cu cele trei fabrici și consideră că vor 

ajunge la 800 de muncă, să creeze 800 de locuri de muncă. Este foarte bine dacă reușim 

așa ceva, mai ales că din acei 55 de mii de mp, o suprafață considerabilă, adică 80% sunt 

două parcele care în momentul de față, au față de cota terenului la care trebuie să le 

aducă, o diferență de minus 2,5 m. Deci, o investiție inițială pe care o vor face, va fi 

aducerea la cotă a terenului și după aceea, investiția propriu zisă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ca o completare, da! M-au sunat înainte de 

ședință, au dorit să vină, s-au gândit că e sfârșit de an, că ne mai încingem la anumite 

hotărâri și n-au vrut să stea până la sfârșit, să asiste la dezbatere. Nu știu dacă ar fi înțeles 

ceva, că nu vorbesc limba română. Dumnealor erau interesați cu ceva luni în urmă. Acel 

diferendum între Consiliu Județean și Consiliul local, a stopat un pic această investiție, 

pentru că la un moment dat nu știa unde să meargă să discute, cu cine să discute. Noi 

contestasem în instanță și au stat liniștiți vreo două luni. 

Chiar vreau să felicit încă o dată prefectul pentru că a luat o decizie corectă de a 

lăsa instanța să judece acest litigiu între Consiliul Local și Consiliul Județean. Totodată, 

lăsând instanța să judece, lasă liber administrația Zonei Libere, adică societatea, să 

lucreze fără să fie încorsetată. 

Aveam o problemă, pentru că cei de la Consiliul Județean ridicaseră sarcinile din 

cartea funciară. Deja nu se mai puteau face închirieri, nu se mai face lucrări. 

Administrația Zonei Libere, societatea comercială, nu mai putea să-și ducă proiectul cu 

fonduri europene, să-l finalizeze, pentru că în acel moment făceau o investiție pe un teren 

pentru care nu mai avea administrare și lucrurile erau destul de amestecate. 

Eu am salutat și atunci, dar fiind în campanie, mulți au trecut-o la și alte lucruri. 

Faptul că prefectul a luat această decizie de a se implica în acest litigiu, între Primărie  și 

Consiliul Județean, la fel, spunând: lăsând instanța să stabilească cine are dreptate. În 

acest moment suntem în deplinătatea legală de a face aceste licitații. Deci, nu mai sunt 

probleme. Drept urmare, am revenit la negocieri cu acești investitori și să sperăm că vor 

fi pregătiți la sfârșitul lunii ianuarie, să participe la licitație și să liciteze pentru aceste 

spații din Zona Liberă. Eu, vă mulțumesc! 

Domnul Cartojan Dan Liviu: Aș vrea doar să adaug că la cartea funciară încă 

există acea problemă pentru că s-a radiat dreptul Consiliului Local în baza hotărârii 

Consiliului Județean. S-a intervenit de către Consiliul Local prin executiv. Întradevăr a 

apărut mai târziu suspendarea hotărârii din partea Instituției Prefectului și atunci, încă nu 

s-a operat în cartea funciară. De asta, Consiliul Județean mi-a trimis alaltăieri, să nu 

purcedem la nici un fel de concesiune pentru că în cartea funciară este încă radiată. Nu 

are până la urmă o legătură, pentru că, firesc, acum, după suspendare, o să se opereze și 

în cartea funciară. Atâta timp cât e suspendată, nu-și produce efecte. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Trebuie comunicat și către OCPI. 

Domnul Cartojan Dan Liviu: S-a comunicat și a rămas că vor face o nouă 

interpelare totuși la organismul central al lor să-și dea acordul. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Mă bucură faptul că domnul consilier Vladu a 

pus această întrebare pentru că treceam pe lângă toate detaliile, extrem de importante 



 28 

pentru comunitatea noastră. Și mă bucură și prezența dvs., domnule director general aici, 

pentru că ne-ați adus niște informații extrem de interesante și cred că benefice pentru 

comunitatea noastră. Pe de altă parte, sigur că ne-ar face plăcere și ar fi și foarte bine ca 

toate materialele acestea să ajungă, nu e vorba numai de acesta, ci de toate celelalte care 

au fost suplimentar, să ajungă cumva mai devreme pentru că unele nici nu am avut timp 

să le vedem, altele, le-am văzut la comisie. Și cred că împărtășesc de fapt aici gândul 

tuturor consilierilor și gândul tuturor, de a veni cu ele la timp, ca să le putem parcurge, să 

le putem vedea, fiindcă trebuie să votăm totuși în cunoștință de cauză. Sunt miliarde de 

lei care ne trec pe sub două degete și cred că trebuie s-o facem foarte respeonsabil. Vă 

mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu îmi cer scuze că a fost intempestivă această 

hotărâre, dar pe data de 19.12.2016 au depus la Primărie cererea că doresc să 

concesioneze. Noi puteam să venim în ședința din ianuarie, dar îi mai tergirversam, ori ei, 

sunt așa de hotărâți că e bine ca atunci când îți vine ginerele la poartă și ai fată de măritat, 

să ai bunul simț să-l bagi în curte să-l cinstești cu ceva. 

Domnul consilier Ilie Clement: Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea strategiei de management și 

repartiția nivelului cotei pierderilor în rețelele de apă din Municipiul Giurgiu în 

perioada 2017-2020 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 4 

abțineri (doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, domnul Matei Mihai, domnul 

Anghelescu Adrian Valentin). 

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor practicate de Giurgiu 

Servicii Locale S.A. 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de servicii publice. 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Aș vrea să ne spună cum sunt, dacă sunt mai 

mari sau cum sunt? Care e procentul? 

Doamna Iordache Aurelia: Au rămas aceleași, dar s-a modificat TVA-ul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, au rămas tarifele, dar tarifele erau aprobate 

cu TVA cu tot. Având în vedere că se anunță, se zvonește, pe surse, că TVA-ul va fi 19%, 

dumnealor ca să poată să demareze, de la întâi, au făcut tariful plus TVA-ul. Cât o fi 

TVA-ul! Ceea ce pot să le spun e, că sigur vor veni în luna ianuarie cu o modificare de 

tarife și asta v-o garantez, pentru că se mărește salariul minim pe economie și automat, 

vor veni toți cu alte tarife, dar nu puteau factura începutul de ianuarie dacă nu aveau tarife 

aprobate. 

Domnul consilier Ilie Clement: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de venituri și 

cheltuieli al Societății Comerciale Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A. pe 

anul 2016 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu vreau să întreb în ce constă rectificarea 

aceasta și cum este societatea, pe profit sau pe minus? 

Domnul Cartojan Dan Liviu: Rectificare este în minus, întradevăr, datorită a trei 

factori care au intervenit în ultimele trei luni față de previzionatul la rectificare pe care 

am făcut-o ultima dată, în august. Am mizat pe faptul că avem o nouă instalație adusă de 

una din firmele cele mai importante cu capital, care face manipulările de mărfuri, dar a 

drenat un pic această instalare, iar barjele care trebuiau să sosească în ultima perioadă. 

Vor începe să sosească din ianuarie și acolo estimasem un venit ceva mai mare decât cel 

pe care reușim să-l realizăm până la finele anului și încă două societăți, una care a 

renunțat la concesiune. Nu investise nimic și drept  urmare, a considerat că nu poate să-și 

ducă la îndeplinire planurile de investiții și a renunțat și atunci am avut iarăși o pierdere. 

Și încă una, care ne-a dat în judecată, cerând inițial să poată să-și ridice imobilul respectiv 

care l-a construit și până la urmă, instanța nu i-a dat câștig de cauză, i-a dat rezilierea 

contractului de subconcesiune. Și în momentul acela am pierdut un punct destul de 

important. În cheltuieli ne încadrăm, veniturile sunt puțin mai joase. Bineînțeles că vom 

obține un profit, aproape estimăm, chiar puțin peste. Datorită faptului că noi avem foarte 

multe contracte în valută și atunci, diferențele de curs ne vor închide și vor fi favorabile și 

se vor adăuga și alea, destul de mult, dar am fost destul de prudenți, undeva la aproape 7 

miliarde de lei vechi, profit. 
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Domnul consilier Ilie Clement: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea actului adițional nr.2 la 

contractul nr.21667/05.06.2015 privind contractul de delegare de gestiune a 

serviciului de transport public local de persoane în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei și a Statului de 

Funcții la S.C. Întreținerea Peisagistică a Spațiilor Verzi S.A. Giurgiu 
 

Domnul consilier Ilie Clement: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ilie Clement:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ilie Clement: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Mai avem: 

 

1. Informare privind Decizia nr.34 din data de 24.11.2016 a Curţii de Conturi a 

României - Camera de Conturi a Judeţului Giurgiu, emisă pentru înlăturarea 

deficienţelor constatate şi consemnate în Raportul de control nr.6.832/24.10.2016, 

întocmit urmare efectuării acţiunii cu tema – Controlul situaţiei evoluţiei şi modului de 

administrare a patrimoniului public şi privat al UAT de către RA de interes local şi SC 

cu capital integral sau majoritar al UAT pe anul 2015 la S.C. Administraţia 

Domeniului Public şi Privat Giurgiu S.A.; 

2. Informare privind Decizia nr.10/2 din data de 06.12.2016 privind prelungirea 

termenului pentru realizarea măsurii de la pct.1.1 dispusă prin Decizia 

nr.10/1/30.09.2015, la U.A.T. Giurgiu; 

3. Informare privind Raportul de evaluare întocmit pentru cumpărarea imobilului, 

compus din teren de 8.575,00 mp. şi construcţii anexă, situat în Aleea Plantelor, nr.5, 

Giurgiu. 
 

Dacă sunt discuții?  
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Domnul primar Barbu Nicolae: După cum știți, domnilor consilieri, a devenit o 

practică privind transparența actelor de control. Toate actele întocmite de Curtea de 

Conturi, indiferent că sunt în cadrul raportului de audit sau ulterior, reveniri prin modul 

de îndeplinire a neconformităților stabilite prin actul de audit, să vi le prezentăm pentru a 

avea cunoștință despre tot ceeea ce se întâmplă la un moment dat, în administrația locală, 

cu faptul că unele s-au realizat.  Cunoașteți, cei care lucrați în domeniul public, în 

sistemul public, că odată venită Curtea de Conturi, stabilește niște măsuri care trebuiesc 

duse la îndeplinire. Ele nu sunt, eu știu, lucruri de altă natură, decât administrativ și am 

luat acest obicei de a vă prezenta ori de câte ori avem un comunicat sau o adresă a Curții 

de Conturi, să v-o transmitem și dvs., cu prorogarea unor termene sau cu realizarea în 

totalitate a celor transmise în actul de control 

Și totodată rămăsesem dator cu o informare, atunci când s-a dat avizul de principiu 

în vederea cumpărării imobilului de pe Aleea Plantelor nr.5 și era… La vremea respectivă 

lichidatorul stabilise un preț de 240 de mii de euro plus TVA-ul. În acest moment, noi am 

comandat în baza adresei și cerinței dvs., un raport de evaluare ca să vedem cât ar fi real, 

în acest moment, acel teren. Nu s-a întâmplat nimic cu cumpărarea. Noi ne-am manifestat 

dreptul de preemțiune și atât! Aveți la mapă raportul de evaluare, îl studiați. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Este foarte bine să avem aceste informări, dar 

este o informare la informare. La punctul  privind decizia nr.10/2 din data de 06.12.2016 

privind prelungirea termenului pentru realizarea măsurii de la pct.1.1 dispusă prin Decizia 

nr.10/1/30.09.2015, la U.A.T. Giurgiu. Nu avem nici o informare! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, s-a prelungit! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Despre ce măsură e vorba? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Mi-e greu! Eu v-am zis, puteam să n-o aduc! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu, nu! Dar nu știm despre ce e vorba! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, s-a prelungit, nu mai știu despre ce era 

vorba! O să ne uităm exact! Este o decizie a dumnealor că ne-a mai dat un termen pentru 

aceasta. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Trebuie să vedem ce se trece acolo. 

Domnul primar Barbu Nicolae: O să trecem într-o informare. E bine că ne-au mai 

dat 4 luni. 

Domnul consilier Ilie Clement: Vă mulțumesc pentru participare! Declar închise 

lucrările ședinței de astăzi!  
 

Şedinţa se încheie la ora 13
45

. 
 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

                   Ilie Clement                         SECRETAR, 
 

           Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 
 

                                 Stanciu Violeta 
 


